
Dagsorden for 1. bestyrelsesmøde 
10. maj 2023 kl. 19.00 -21:30 

 
Afholdes ved Rikke, LSV 20 
 
 

1. Godkendelse af referatet 
Referatet godkendt 

2. Kort præsentationsrunde 
Tilstede: Dave, Christoffer, Sine, Rikke, Kirsten. Afbud fra Henrik, Hanne, Anne, Søren 

3. Kort gennemgang af bestyrelsens opgaver (David).  
 

a. Valg af referent: Kirsten 
b. Valg af næstformand: Sine 

 
4. Fordeling af arbejdsopgaver i bestyrelsen 

a. Mødereferater: Kirsten 
b. Hjemmeside + Facebook: Anne: hjemmeside, Hanne: Facebook 
c. Fællesfaciliteter & kontakt til leverandører: Sine: HAGS (legeplads), Gartner: 

Christoffer og Dave, Balslev: Dave 
d. Festudvalget: Festudvalget dannes af frivillige beboere i Ørbækhave og der er pt ikke 

noget festudvalg. Interesserede kan henvende sig til bestyrelsen, hvis de ønsker at 
være med til at tage initiativ til evt. sommerfest, Halloween eller fastelavnsfest. 
Bestyrelsen har afsat 5000 kr til afholdelsen af en sommerfest. 

e. Andre opgaver: Sørge for at holde øje med containeren og evt. være behjælpelig med 
at lukke lågerne i tide. 
Vi oplever til stadighed, at der bliver smidt jord, plastik og andet uønsket affald i 
containeren og vedtager at undersøge, om det er muligt at få synliggjort de 
ekstraudgifter, der er forbundet med, når Balslev bliver nødt til at sortere det ud. Vi 
opfordrer til man IKKE smider poser bag containeren, da de ikke kan ses og det er et 
problem. Hvis du ikke kan lægge dit haveaffald selv i containeren eller den er ved at 
blive udskiftet, så tag dit haveaffald med hjem igen og kom senere, når den er tømt.  

 
5. Feedback generalforsamling 26.marts 2023: Der har ikke været nogen tilbagemeldinger om 

generalforsamlingen. Referatet er at finde på hjemmesiden. 
 

6. Økonomi – dagsdato i forhold til budget (Christoffer): Betalingsservice er kommet op og køre 
igen og på nuværende tidspunkt mangler 5 betalinger og der er sendt rykkere ud. Det ser fint 
ud i forhold til budgettet og der er ikke noget at bemærke. 

 
7. Nyheder fra foreningens e-boks (Christoffer): Intet nyt 

 
8. Opdatering fra Advokat (Dave): Vi har henvendt os til advokaten personligt. Han har fået 

foretræde for højesteret, så derfor har han haft travlt. Vi har aftalt et møde d. 6/6, hvor der 
bliver fulgt op på følgende punkter: 
 

a. Deklaration 
b. Etablering af hæk/hegn mod Ørbæksvej 
c. Etablering af el-ladestander 

 



9. Årshjul 2023/2024: Årshjulet indeholder de aktiviteter, som bestyrelsen løbende skal tage af 
og den sendes ud til bestyrelsen i ugen efter mødet. 

 
10. Hussalg – nye medlemmer (Christoffer): 4 nye medlemmer. Der er sendt velkomstpjece ud til 

de nye og den ligger også på hjemmesiden: www.oerbaekhave.dk 
a. Opdatering af velkomst pjece: Dave og Sine mødes for at opdatere pjecen. 

 
11. Gartner – de grønne områder: Ib har solgt forretningen, men det betyder ingen ændringer 

for os, da han fortsætter i firmaet og fortsætter også som vores kontaktperson. 
 

12. Pladsen  
 

a. Nye tiltag til instruktioner til brug af container: Vi laver skilte, der igen minder folk 
om, hvad der må og IKKE må komme i containeren.  

b. Protokol for bestilling af og tømning af container: For at kunne skubbe den voksende 
jordvold sammen igen, kræver det, at de parkerede campingvogne bliver flyttet for 
en stund. 

 
13. Legepladserne – inspektion og vedligeholdelse: Sine har kontakten til HAGS. De indkøbte 

bord/bænkesæt skal vedligeholdes. HAGS foreslår, at vi enten får HAGS til at levere maling 
eller får dem til at male dem, når tiden kommer. 

 
14. Facebook – (Hanne) 

 
15. Kalender for 2023/2024  

• Sommerfest? 

• Halloween 31. oktober er tirsdag, weekenden før eller efter? 

• Bestyrelses middag (høst middage eller julefrokost)? Dave finder ud af sted og tid og 
sender Doodle ud. 

• Generalforsamling marts 2024 (søndage de bedste dage?) Søndag er en god dag for 
afholdelse af generalforsamlingen. Dave finder nogle datoer i marts måned næste 
år. 

 
16. Eventuelt 

a. Næste bestyrelsesmøde: Når datoen er fastlagt, så finder vi et sted for afholdelse. 
b. Spejderne: Sine har formidlet kontakt mellem McDonalds ved Rosengårdcentret og 

spejderne og de vil gerne være med til at belønne spejderne for indsamling af affald. 
Desuden samler McDonalds også selv affald med mellemrum 

c. Henvendelse omkring fra en beboer, der gerne vil stå for afholdelse af et 
loppemarked. Henvendelsen går på en eventuel dato i medio august. Bestyrelsen vil 
høre nærmere og når der er fastlagt nærmere detaljer for sådan et arrangement, så 
vil der komme information ud. 

d. Formanden kunne godt tænke sig at rejse en debat omkring fremtidige ønsker for 
Ørbækhave. Skal vi bruge den grønne plads på en anden måde end nu, eventuelt et 
fælleshus? Hvilke forskønnelser kunne man forestille sig på sigt? 

 
 

 


